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Spørgsmål
Hvilke konsekvenser mener ministeren det vil få i lokalområdet, hvis ministeren
nedlægger skattecentret i Horsens.

Svar
Jeg kanstarte med at oplyse, at en reduktioni antallet af skattecentretil det fremtidige be-
hov ikke betyder nye afskedigelser, men skyldes en naturlig tilpasning som følge af tidlige-
re effektiviseringer, der har frigjort betydelige personalemæssige ressourcer til andre vigti-
ge formål. Samtidig hermed har der ikke i samme grad været en tilpasning af de fysiske 
forhold, og det er dette, SKAT vil arbejde på fremover.

Fastlæggelsen af den fremtidige placering af skattecentre tager udgangspunkt i en række 
hensyn, der skal balanceres indbyrdes.

SKAT skal således fortsat have en fornuftig geografisk spredning i hele landet samtidig 
med, at der tages størst muligt hensyn til, at medarbejderne i SKAT vil have fornuftige 
afstande og pendlerforhold til deres arbejdsplads. Derudover er det vigtigt, at SKAT kan 
sikre faglige miljøer i rummelige fysiske rammer, der kan realisere fordelene ved stordrift.
Dette skal balanceres med, atskattecentrene ligger i fornuftig afstand tilbl.a. borgere og
erhvervslivet. Der vil også være stor fokus påhensigtsmæssige transportmulighedertil og 
fra de kommende skattecentreaf hensyn til den fysiske kontakt med SKAT.

Jeg kan afslutningsvis oplyse, at der ikke er truffet afgørelse om antallet og placeringen af 
skattecentrene.Jeg kan derfor ikke kommentere mere konkret vedrørende skattecentret i 
Horsens.


